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OR.0002.5.2018 

 

Protokół XLIV/18 

 

XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 roku, która odbyła 

się w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych od godz. 1450- 13 radnych, 

od godz. 1535- 12 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1400, a zakończono o godz. 1540 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 

 

• Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

• Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

• Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach 

• Pani Anna Strzelecka –  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

• Pan Jan Radziszewski –  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Młynarach 

• Pani Katarzyna Czyż – PO Dyrektora Przedszkola w Młynarach 

• Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Młynarach 

• Pan Mirosław Rzeczycki – PO Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

w Młynarach 

• Pan Zbigniew Dabkiewicz – Kierownik Posterunku Policji w Młynarach 

• Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach 

 

Ad. pkt. 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak otworzyła XLIV 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  
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Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak stwierdziła, że obrady są prawomocne, 

gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.  

 

Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała wniosek złożony przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Młynary o wprowadzenie do porządku obrad XLIV zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej w Młynarach w dniu 16 maja 2018 r. zmian do projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2018 r.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radna Renata Bednarczyk wnioskowała o wprowadzenie zmiany w porządku obrad XLIV 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach poprzez usunięcie punktu ,,c” (projektu uchwały 

w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Młynary) z proponowanego porządku obrad. Radna stwierdziła, że powyższy projekt uchwały 

powinien być ponownie zweryfikowany. Zapis Rozdziału 3 dotyczący warunków i trybu 

zawierania umów z odbiorcami usług – ponownie rozważony. 

 

Pan Burmistrz poprosił Pana Bogdana Bielawskiego radcę prawnego Urzędu Miasta i Gminy 

w Młynarach o wyjaśnienie wątpliwości dotyczących treści projektu uchwały w sprawie 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Młynary. 

 

Pan Bogdan Bielawski radca prawny Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach wyjaśnił, że Rada 

Miejska w Młynarach Uchwałą Nr VI/36/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 

2015 r. przyjęła regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Młynary. Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Młynary 

jest aktem prawa miejscowego uchwalonym przez organ stanowiący gminy.  Konieczność 
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przyjęcia projektu regulaminu wynika ze zmiany ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  Radni przyjmują warunki regulaminu, które są 

określone ustawowo. Przyjęty przez radnych projekt regulaminu zostaje przekazany do organu 

regulacyjnego (Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie) celem zaopiniowania. 

Dyrektor Regionalny Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie ma dwa miesiące 

na wydanie opinii w formie postanowienia. Rada Miejska w Młynarach zobowiązana będzie 

przekazać wojewodzie uchwałę w sprawie regulaminu wraz z przedstawioną opinią organu 

regulacyjnego. Dotychczasowe regulaminy dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązywać mają do dnia wejścia w życie nowych regulaminów. Odnosząc się do zarzutów 

radnej Renaty Bednarczyk Pan mecenas wyjaśnił, że powyższe zapisy reguluje Kodeks 

Cywilny. Nie należy w sposób dosłowny rozumieć tego zapisu.  Regulamin nie wskazuje na to, 

żeby podmiot zawierał nowe umowy w miejsce już istniejących. Od 1 marca 2018 r. Spółka 

Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. w likwidacji zawarła umowę – cesję użyteczności z Gminą 

Młynary (z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach) od tego dnia Spółka zaprzestała 

działalności operacyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak podała pod głosowanie przedstawiony 

porządek obrad. 

 

Za przyjęciem głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosował 1 radny. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Porządek obrad został przyjęty 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad:    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 marca 

2018 roku, przyjęcie protokołu z XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

z dnia 29 marca 2018 r.  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata  

2018-2034, 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2018 r.,   

c) projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Młynary, 

d) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Miasta i Gminy Młynary, 

e) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Miasta i Gminy Młynary,  

f) przyjęcia "Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/ Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych". 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół z XLII 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 marca 2018 roku był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Młynarach oraz w Biurze Rady. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół z XLIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 marca 2018 roku był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Młynarach oraz w Biurze Rady. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 
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Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Marka Misztala 

Burmistrza Miasta i Gminy Młynary o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy od dnia od dnia 17 marca 2018 r. 

do dnia 16 maja 2018 r. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

O godzinie 1450 salę obrad opuścił radny Jerzy Łesyk. 

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie interpelacji 

do Burmistrza. 

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał, jak przebiega realizacja inwestycji polegającej na budowie 

przedszkola w Młynarach. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że pierwszy i drugi przetarg unieważniono z powodu braku ofert. 

W trzecim przetargu wpłynęła jedna oferta, która została odrzucona z powodu niespełnienia 

warunków w prowadzonym postępowaniu przetargowym. Cena złożonej oferty przewyższała 

kwotę jaką zabezpieczono w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2018 r. 

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał, czy działki które są sprzedawane z zasobu Gminy są uzbrojone, 

czy nie. 
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Pan Burmistrz poinformował, że sprzedawane nieruchomości nie są uzbrojone w sieć wodno- 

kanalizacyjną i burzową. W miarę napływających wniosków, nieruchomości są dozbrajane. 

 

Radny Karol Józwiak wnioskował o podjęcie inicjatywy w sprawie remontu drogi 

wojewódzkiej w Sąpach. 

 

Pan Burmistrz zapewnił, że dokłada wszelkich starań i zabiega o naprawę drogi wojewódzkiej 

w Sąpach. Zarząd Dróg Wojewódzkich nie posiada środków na realizację inwestycji drogowej 

w Sąpach. W budżecie Miasta i Gminy Młynary również brakuje środków na przeprowadzenie 

w/w inwestycji. 

 

Radny Karol Józwiak zapytał, czy została przygotowana kalkulacja kosztów za dostawę wody 

i zrzut ścieków po wybudowaniu oczyszczalni ścieków przez Spomlek. Jak ta budowa wpłynie 

na planowaną modernizację oczyszczalni ścieków. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że cena wody po wybudowaniu zbiornika uśredniającego nie 

wzrośnie, natomiast koszty funkcjonowania oczyszczalni ścieków spadną. 

 

Radny Karol Józwiak zapytał, czy w ramach środków pochodzących z Funduszu Sołeckiego 

można zakupić nieruchomość gruntową. 

 

Pan Bogdan Bielawski radca prawny Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach poinformował, że 

Sołectwo nie ma prawa do nabywania nieruchomości, gdyż uprawniona jest Gmina. 

 

Radny Karol Jóźwiak wnioskował o 

- usunięcie przełomów przy zjeździe do m. Ojcowa Wola oraz w m. Kobyliny, 

- wycinkę krzewów i uprzątnięcie rowów na odcinku drogi Sąpy – Warszewo. 

 

Radna Anna Maciuszonek wnioskowała o uprzątnięcie śmieci na cmentarzu komunalnym 

w Młynarach, w pobliżu miejsca pochówku dzieci. 

 

Radna Renata Bednarczyk wnioskowała o załatanie dziury w nawierzchni asfaltowej 

na zakręcie przy ul. Staszica i ul. Osińskiego.  
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Ad. pkt. 6 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2018-2034, komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2018-2034. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały Nr XLIV/284/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2018-2034. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/284/2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2018 r., komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2018 r. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XLIV/285/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie zmiany 

budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2018 r. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/285/2018 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Młynary, komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Młynary. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały Nr XLIV/286/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Młynary. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosował 1 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/286/2018 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Młynary, komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta 

i Gminy Młynary. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały Nr XLIV/287/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta 

i Gminy Młynary. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/287/2018 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Młynary, komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta 

i Gminy Młynary. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały Nr XLIV/288/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta 

i Gminy Młynary. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/288/2018 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Elbląskiego 

Obszaru Funkcjonalnego/ Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych", komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

"Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/ Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych". 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały Nr XLIV/289/2018 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie 

przyjęcia "Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/ Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych". 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała Nr XLIV/289/2018 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

O godzinie 1535 sale obrad opuścił radny Andrzej Łowczak 

 

Ad. pkt. 7 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zostały udzielone przez Pana Burmistrza w pkt 5 

porządku obrad.  

 

Ad. pkt. 8 

 

Radny Karol Jóźwiak podziękował za przekazanie drewna dla Sołectwa Sapy oraz uprzątnięcie 

działki po wycince drzew. 

 

Pani Anna Strzelecka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie podziękowała za udział 

w akcji charytatywnej pn.,,Pola Nadziei” na rzecz Elbląskiego Hospicjum im. Dr Aleksandry 

Gabrysiak. 
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Pani Anna Strzelecka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie zachęciła do wzięcia udziału 

w Pikniku Parafialnym w Błudowie, który odbędzie się 27 maja 2018 r. 

 

Pan Burmistrz podziękował Pani Annie Strzeleckiej Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

za propagowanie akcji charytatywnej w Gminie Młynary. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XLIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Alicja Jagiełło-Mularczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

   


